
 

Podpisy overovateľov:  

 Zápisnica OZ 15.12.2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 15.12.2024 o 18:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. 

Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka  

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

4. III. zmena rozpočtu obce v roku 2024 

5. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na roky 2025-2027 

6. Rozpočet obce na roky 2025-2027 

K bodu č. 1 

Starostka obce v úvode zasadnutia obecného zastupiteľstva privítala všetkých prítomných. 
Skonštatovala, že sú prítomní všetci poslanci a sú uznášaniaschopní. Taktiež skonštatovala, že je 
z rokovania vyhotovovaný zvukový záznam.  

K bodu č. 2  

Starostka obce pokračovala určením zapisovateľky p. Ing. Niny Masárovej a za overovateľov navrhla 
p. Jaroslava Baču a p. Ing. Petra Dingu.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

K bodu č. 3 

Starostka obce povedala, že poslancom poslala program rokovania v pozvánke a chce sa opýtať, či 
môžu pokračovať podľa daných bodov alebo má niekto doplňujúci návrh.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

Starostka obce povedala, že by sa v nasledujúcom bode rokovania mali venovať III. zmene rozpočtu 
obce Vaďovce na rok 2024. Povedala, že prítomný člen FK p. Ing. Holota dal poslancom návrh 
s ktorým súhlasili, takže p. Ing. Hrušová upravila rozpočet podľa odporúčaní. Povedala, že im bola 
úprava poslaná a opýtala sa, či k tomu niekto má nejaké pripomienky alebo otázky.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že v tých príjmových finančných operáciách je potrebné 
premenovať položku školský byt na dlažbu v ŠJ a že cintorín 529,70€ im zostal k 13.12.2024, 
povedala, že v III. zmene majú tých 3 000, ale ide o to, že sa na FK dohodli a aj na zastupiteľstve to 
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tak odznelo, že v podstate tie tri faktúry pôjdu z RF, ak teda poslanci budú súhlasiť, tak tým pádom by 
to bolo treba dopísať do tých príjmových, ak teda odsúhlasia, že z RF sa zaplatí faktúra za opravu 
kamerového systému v sume 496,80€, výmena plynových spotrebičov v priestoroch OcÚ v sume 
1 060,56€ a tretiu faktúru za materiál na cintorín 353,44€. Povedala, že sú v podstate tieto výdavky už 
zahrnuté vo výdavkovej časti kapitálové výdavky, kde sú už rozpísané. Povedala, že to je vlastne už 
v tej výdavkovej časti, ale mala by to účtovníčka pridať aj do príjmovej časti.  
Účtovníčka obce p. Ing. Alena Hrušová pridala dané kolónky do príjmových finančných operácií v III. 
zmene rozpočtu.  
Starostka obce navrhla uznesenie, že OZ schvaľuje presun finančných prostriedkov z rezervného 
fondu na:  

a) Materiál na cintorín v sume 353,44€ 
b) Plynové spotrebiče v kancelárií OcÚ Vaďovce v sume 1 060,56€ 
c) Oprava kamerového systému v sume 496,80€ 

 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či sa teraz po zmenách účtovníčke zmenili nejaké sumy v III. 
zmene rozpočtu.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že áno a povedala, že ešte zabudla v bežných príjmoch – tuzemské 
bežné granty a transfery pridať 500€ od finančného podnikateľa a že by to tam rovno pridala. 
Povedala, že po všetkých zmenách budú bežné príjmy v sume 609 016,25€, kapitálové príjmy v sume 
34 839,66€, príjmové finančné operácie v sume 26 516,79, čo je celkovo 670 372,70€. Povedala, že 
vo výdavkovej časti bežné výdavky ostávajú v sume 588 450,18€, kapitálové výdavky v sume 15 
610,80€, výdavkové finančné operácie v sume  41 000,08€, čo je dokopy 645 061,06€. Povedala, že 
hospodárenie sa celkovo zmenilo na sumu 25 311,64€.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či sú údaje k 13.12.2024 v sume 47 386€. 
P. Ing. Alena Hrušová odpovedala,, že áno, ale že sa z toho vylučujú veci, takže to je hospodárenie 
k terajšiemu dátumu, z ktorého sa pravdaže budú v záverečnom účte vylučovať veci.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to nadväzuje na to, že ak vylúči k 31.12 všetko, čo sa 
vylučuje, tak či jej naďalej ostane to hospodárenie v takej sume.  
P. Ing. Alena Hrušová odpovedala, že by to tak malo byť, ak teraz už nebude mať žiadne výdavky. 
Povedala, že to nemôže zaručiť na 100%, ale podľa prognózy vie, že jej ostane 25 tisíc. 
Starostka obce navrhla schválenie III. zmeny rozpočtu obce Vaďovce v roku 2024.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 5 

Ďalším bodom programu požiadala starostka obce p. hlavnú kontrolórku o stanovisko k návrhu 
rozpočtu na roky 2025-2027. 
P. Mgr. Anna Racková poďakovala za slovo a skonštatovala, že je stanovisko na 6 strán a nebude ho 
asi celé čítať. Povedala, že stanovisko k návrhu rozpočtu obce na budúci rok predkladá podľa zákona 
o obecnom zriadení a v úvode stanoviska je potrebné posúdiť, či si obec splnila informačnú povinnosť. 
Povedala, že návrhy rozpočtu na roky 2025-2027 boli v zákonom stanovenej lehote zverejnené na 
úradnej obci Vaďovce, na webovom sídle obce www.vadovce.sk. Povedala, že na elektronickej 
úradnej tabuli, teda na centrálnej tabuli CUET prevádzkovanej Úradom vlády návrh rozpočtu 
zverejnený nebol. Povedala, že obce majú povinnosť zverejňovať na tejto úradnej tabuli všetko to, čo 
sa zverejňuje aj na webovom sídle obce a úradnej tabuli obce, a teda tento návrh rozpočtu tam 
zverejnený nebol, ale vo svojej podstate toto nevidí ako problém a ako dôvod, prečo by nemala dať 

http://www.vadovce.sk/
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súhlasné stanovisko na odsúhlasenie návrhu rozpočtu. Povedala, že osobitne ešte teda písomne 
upozorní obec na túto zákonnú povinnosť a určite existujú aj nejaké školenia, ako s touto centrálnou 
úradnou tabuľou pracovať.  
Ďalej povedala, že po zverejnení rozpočtu plynula lehota na pripomienky, ktoré mohli podávať FO 
a PO. Povedala, že čo sa týka základnej charakteristiky rozpočtu, tak tam je potrebné posúdiť, či teda 
boli splnené základné predpisy, ústavný zákon a zákony o rozpočtovaní verejnej správy a územnej 
samosprávy a samozrejme ústavný zákon o rozpočtovej zodpovednosti. Povedala, že rozpočet 
vyjadruje samostatnosť hospodárenia obce, musí obsahovať schválený reálny rozpočet na súčasný 
rok, očakávanú skutočnosť k 31.12 a výhľadovo na ďalšie dva nasledujúce roky 2026,2027 a spätne 
aj údaje o predchádzajúcich dvoch rokoch a to v rámci rozpočtu máme. Má taktiež zohľadňovať 
prognózy ministerstiev, čo rozpočet zohľadňuje, najmä teda o zásadnom úbytku podielových daní. 
Povedala, že je zrejmé, že obec nezostavuje programový rozpočet, nakoľko nemá túto povinnosť 
podľa počtu obyvateľov a že presné uznesenie dodá dodatočne. Povedala, že tvorbu návrhu rozpočtu 
určite ovplyvnila zvyšujúca inflácia, výrazný rast cien tovarov a služieb, energií a určite návrh 
ovplyvnila aj nepredvídateľnosť legislatívneho procesu ohľadom poplatkov za komunálny odpad, 
nevieme, čo sa bude diať s tou jednorazovou odmenou pre zamestnancov samospráv, či teda bude, či 
na to štát dá peniaze a toto vníma určite ako jednu z vecí, ktorá ovplyvní to naplnenie bežného 
rozpočtu a bežných príjmov, a aj zmeny v daňovom bonuse. Povedala, že je určite východiskom 
pre zostavenie návrhu rozpočtu vývoj príjmov a výdajov v predchádzajúcom období, čiže očakávané 
plnenie rozpočtu k 31.12.2024. Povedala, že k podkladom na toto rokovanie doloží aj vytlačené 
a podpísané stanovisko k rozpočtu tak, ako ho tam má. Povedala, že celá podstata je v tom, že bežný 
rozpočet je zostavený ako prebytkový, kapitálový ako schodkový, čo je podľa zákona o rozpočtovaní 
samospráv. Povedala, že obec plánuje v zmysle navrhovaného rozpočtu na rok 2025 naozaj 
hospodáriť, by povedala, že s vyrovnaným rozpočtom. Povedala, že celkovo 2,72€ jej naozaj „na 
knap“, ale bohužiaľ určite nebudeme jediná obec na Slovensku, ktorá to má takto vyrovnane 
nadstavené. Povedala, že práve preto je veľmi dôležité to naplnenie rozpočtu bedlivo sledovať 
a každý úbytok verejných financií sa bude musieť dať do zmien rozpočtu a bude sa to musieť robiť 
veľmi dôsledne, zodpovedne a naozaj otrocky, ale od toho sú tam a inak si nepomôžu. A čo sa týka 
bežných výdavkov, tak bude potrebné šetriť, šetriť a šetriť. Je potrebné si uvedomiť, že obec nemá 
nejaké vlastné prostriedky, nepodniká a nemá možnosť si tvoriť nejaké vlastné prostriedky, z čoho by 
mohli dofinancovať nejaké činnosti, na ktoré jednoducho tie peniaze nebudú. Povedala, že sa bavili aj 
o tom, že by možno v priebehu budúceho roka zobrali nejaký úverový produkt a na to úverové 
zaťaženie sa bude taktiež veľmi bedlivo pozerať. Povedala, že ak by to mala nejak zhodnotiť, tak 
konštatuje, že je rozpočet na rok 2025 až 2027 zostavený v súlade s ústavným zákonom rozpočtovej 
zodpovednosti, so zákonom o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, návrh rozpočtu ako 
viacročný dokument teda vyjadruje ekonomickú samostatnosť hospodárenia obce a vníma ho naozaj 
ako ten hlavný nástroj, ktorým sa bude riadiť to hospodárenie obce, navrhovaný rozpočet je zostavený 
ako vyrovnaný a je tým splnená základná podmienka v zmysle zákona o rozpočtových pravidlách 
území samosprávy, bežný rozpočet je zostavený ako prebytkový a kapitálový je zostavený ako 
schodkový a naozaj ten plán hospodárenia v roku 2025 je vyrovnaný s rozpočtom a v tomto je to 
všetko v poriadku. Povedala, že má v krátkosti za to, že pomenovala riziká návrhu toho rozpočtu, 
ktoré je potrebné eliminovať dôslednou kontrolou plnenia príjmov, regulované čerpanie výdavkov, 
samozrejme zo zákona princíp hospodárnosti, efektívnosti, účelnosti použitia rozpočtovaných 
finančných prostriedkov a naozaj tá rozpočtová disciplína je nevyhnutná. Povedala, že vývoj bežných 
výdavkov je naozaj nepredvídateľný. Na záver povedala, že návrh rozpočtu je spracovaný v súlade so 
zákonmi a pokladá ho za reálny, udržateľný a odporúča schváliť predložený návrh rozpočtu a taktiež, 
aby vzali toto jej stanovisko na vedomie. Pripomenula, že to, čo si teraz poslanci schvália na rok 2025 
bude záväzné a to, čo je na rok 2026 a 2027 je orientačné.  
Starostka obce poďakovala p. Mgr. Anne Rackovej za obsažné a odborné stanovisko a navrhla zobrať 
na vedomie stanovisko HK k návrhu rozpočtu na rok 2025 až 2027. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 6 

P. Mgr. Daniela Kontinová sa v úvode ďalšieho bodu rokovania opýtala HK, či je jej stanovisko 
k návrhu rozpočtu, ktorý bol zverejnený na obecnej tabuli.  
P. HK odpovedala, že je to k tomu, čo jej p. Ing. Hrušová posielala s celkovým hospodárením 2,72€.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že teraz majú nulu a preto sa pýta, že v predtým totižto v návrhu 
bolo, že príjmy budú mať 274 tis.  a teraz očakávajú v roku 2025 sumu 296 tis.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že to bol len návrh, keď to ešte nemali schválené a to je všetko len 
návrh na 15 dní pred zasadnutím OZ a všetky veci, ktoré menili na FK tam už doplní.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či idú schvaľovať to, čo majú pred sebou.  
P. Ing. Alena Hrušová odpovedala, že nie, že to je len prognóza.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, že tak aký návrh idú schvaľovať.  
P. Ing. Alena Hrušová jej ukázala, že ktorý, že ide o ten, kde je hosp. výsledok 2,72€. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to je to, na čo sa pýtala. 
P. Mgr. Anna Racková navrhla poslancom, že by si mohli dať tie čísla kľudne do uznesenia, že koľko 
je rozpočet prebytkový a čo budú schvaľovať.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či rozpočet môžu schváliť teda v roztiahnutej forme.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že čo je roztiahnutá forma záleží od definície, pretože sú tam 
kategórie, podkategórie a ešte sú tam podpoložky.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že sú tam funkčné a ekonomické klasifikácie. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že áno a potom sú tam položky a preto sa pýta, či všetky 
podpoložky.  
P. Mgr. Anna Racková odporučila, aby to bolo minimálne v rámci kapitol. Povedala, že musí byť 
rozpočet zostavený úplne presne v rámci tej ekonomickej klasifikácie, a to majú, ale aj keď si ho 
schvália v takej rozšírenej forme, tak ak bude potreba niečo presúvať, tak či tak to budú musieť robiť 
otrocky tak, ako už vravela, a kľudne nech si ho schvália v rozšírenej forme a keď bude čokoľvek 
treba, tak v prvom rade musia poslanci o tom vedieť. 
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že by sa chcel ešte opýtať poslancov, či ozaj chcú schváliť rozpočet 
tak, ako ho majú, na tých niekoľko strán, lebo ak sa na to pozrú, tak úplne naľavo majú v bežných 
výdavkoch tmavomodrou vždy nejakú kapitolu, napr. 011 – výdavky verejnej správy, a potom sú tam 
ekonomické klasifikácie, ktoré sú na tri miesta alebo na šesť, že či im nestačia potom tie klasifikácie 
len na tri lebo potom tým pádom, keď napr. v materiáloch bude potrebné presunúť z 633011 na 
633010, tak sa kvôli tomu budú musieť stretávať, čiže ak by sa schválila taká forma rozpočtu, že by 
boli ekonomické klasifikácie len na tri, to znamená, že tak ako je kapitola, tak potom budú ekonomické 
klasifikácie na tri miesta. 
P. Mgr. Anna Racková povedala, že áno, že to by povedala, že je vec účtovnícka, že ako sa to 
zaúčtuje, ale nevidí problém v tom, že keby bolo niečo takéto, tak by p. ekonómka dala mailom vedieť, 
že si zaúčtuje takto a nie takto a potom si to následne naraz vyriešia na FK.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že takú faktúru alebo položku nepustí, pokiaľ nebude schválená 
a nemôže to dovtedy dať do pokladne, ani zaúčtovať. Povedala, či to bude jedáleň, školský klub, ZŠ, 
MŠ, nikto to proste nebude môcť urobiť, pokiaľ to nebude schválené na zastupiteľstve, takže ak im 
bude chýbať papier alebo niečo iné, budú to musieť všetko schvaľovať. 
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že to bude kruté, lebo ak si zoberú napr. v 111 a idú na ekonomickú 
klasifikáciu 633, tak tam je trikrát 633011 lebo ju ešte ďalej špecifikuje a akonáhle sa s jednou netrafí, 
tak sa budú musieť stretnúť, aj keď je to stále 633011.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že si myslí, že by to mohlo stačiť, ale nevie, čo si myslia ostatní 
poslanci. Povedala, že by teda navrhla, že by rozpočet prijali s tými trojmiestnymi klasifikáciami. 
Povedala, že doteraz mali rozpočet v kratšej verzii a teraz by schválili rozšírenejšiu verziu, ako minulý 
rok.  
P. Jaroslav Bača dodal, že tomu dajú šancu. 
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či by sa dalo zakomponovať do uznesenia niečo, aby sa vyhli do 
budúcna takýmto veciam, že sa museli dvakrát stretnúť, aby niečo dostali do takého stavu, že sú 
s niečím stotožnení a že to bude korektne zapracovateľné do záverečného účtu, že nebudú peripetie 
30.6, keď sa bude schvaľovať ZÚ, teda schváliť aj ten dvadsiaty piaty hneď v januári, nejako si sadnúť 
a mať tam vždy nejakú rezervu, nech to nie je „na knap“, nech to nie je na tých 0€. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že áno, že to budú musieť niekedy určite zvolať FK v januári-
februári.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že v januári.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že toho má strašne veľa v januári.  
Starostka obce požiadala p. Mgr. Danielu Kontinovú, že by predniesla návrh na uznesenie.  
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P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že OZ obce Vaďovce schvaľuje návrh rozpočtu na rok 2025 
v rozšírenej forme s podkapitolami, kde bežné príjmy budú v sume 609 242,32€, kapitálové príjmy 
v sume 0€, príjmové finančné operácie v sume 42 877,41€ a rozpočtové príjmy spolu 652 119,73€. Vo 
výdavkovej časti budú bežné výdavky v sume 587 936,93€, kapitálové výdavky v sume 23 180€, 
výdavkové finančné operácie v sume 41 008€ a rozpočtové výdavky spolu v sume 652 117,01€ 
a celkové hospodárenie v sume 2,72€.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
P. Mgr. Daniela Kontinová navrhla ďalšie uznesenie, že OZ berie na vedomie prognózy na rok 2026 
a 2027. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
Starostka obce poďakovala za hlasovanie a skonštatovala, že týmto by mali program vyčerpaný, 
poďakovala aj prítomným, že boli ochotní prísť a pracovať na tom, aby neboli v budúcom roku 
v provizóriu. 
 
Po skončení rokovania sa opýtal P. Ing. Peter Dinga ohľadom situácie parkovania áut pri ceste a na 
chodníku pri hlavnej ceste, či by sa vedeli prihovoriť občanom, aby tam neparkovali. Povedal, že je to 
na podnet od občanov.  
Starostka obce povedala, že najhlavnejší problém je taký, že sa prijal zákon, že môžu byť asi aj na 
chodníku alebo niečo také, tak nemajú na to páky, aby oslovila dopravnú políciu, ktorí by to išli riešiť.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by to možno riešil nejakou tabuľou, predtým ich však vyzvať, kým by 
sa išlo do extrému.  
Starostka obce povedala, že tam mali ten zákaz státia alebo zastavenia, ale nechceli ísť celkom proti 
občanom. 
Prítomní ďalej o tom diskutovali a starostka obce to uzavrela s tým, že sa o tom ešte porozprávajú.  
 
Ďalej prítomní viedli diskusiu ohľadom návrhu zhasnúť verejné osvetlenie v obci počas nočných hodín.  
P. Ing. Peter Dinga navrhol spraviť nejakú anketu napr. počas platenia daní.  
P. Ing. Nina Masárová povedala, že môžu dať anketu aj cez munipolis.  
P. Janka Masárová navrhla pridať anketu do decembrových noviniek.  
P. Jaroslav Bača navrhol pridať rubriku ohľadom zasadnutí OZ. 
P. Mgr. Daniela Kontinová mu odpovedala, že to v novinkách bude.  
 
P. Ing. Peter Dinga začal znova tému ohľadom projektu na opravu chodníku z MAS. 
Starostka obce povedala, že sa v piatok dohodli, že osloví v čo najkratšom čase dané firmy so 
žiadosťou nových aktuálnych cenových ponúk a ak by prišla zmluva, tak by zvolala stretnutie 
poslancov.   
P. Jaroslav Bača povedal, že by chcel skonštatovať, čo sa udialo v piatok, že ho mrzí to, že sa 
starostka obce nezastala účtovníčky, keď ju poslanci atakovali, že zobrala účtovníčka celú vinu na 
seba a mrzí ho to, že si to „zlízla“ len ona lebo neverí tomu, že si toto sama nemohla dovoliť. Povedal, 
že spätne usúdil, že to na ňu bolo možno kruté, ale nemyslí si, že za to môže len ona.   
Starostka obce povedala, že ju nevideli, ako vyzerala po zasadnutí, že ona za nimi už radšej ani 
nešla.  
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P. Mgr. Anna Racková povedala, že ju by zaujímalo, čo idú vlastne robiť s tou skutočnosťou, že bol 
porušený zákon.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že si myslí, že takého veci už nepatria na zastupiteľstvo, že toto si 
môžu povedať niekde inde a keď už sa tam hovorí o porušení zákona, tak by chcel povedať jednu vec, 
že pokiaľ naozaj hospodársky výsledok pri záverečnom účte vyjde tak, že bude na tých 25 tisíc, tak 
môžu konštatovať, že k porušeniu zákona nedošlo, pretože obec má právo v rámci roka použiť 
prostriedky z RF na vykrytie časového nesúladu, takže pokiaľ sa aj minulo z toho účtu, možno aj 
zrovna tých 25 tisíc, ale oni to kľudne môžu zaúčtovať tak, že si vlastne vykryli časový nesúlad z RF. 
Pokiaľ to do 31.12.2024 vrátia, tak sa vôbec nič nedeje a je to všetko v poriadku.   
P. Mgr. Anna Racková povedala, že no dobre, ale tieto prostriedky, z tej refundácie, nepadnú do RF.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že pokiaľ bude dostatok prostriedkov na konci roka k 31.12.2024 a že 
naozaj tam bude tých 24 tisíc, tak že tých 24 tisíc môže ísť do RF, tak to bude v poriadku.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že dúfajú, že to tak bude.  
P. Mgr. Anna Racková povedala, že reálne to tam bolo ale priznané, že to bolo použité na úradu 
bežných výdavkov, čiže ten zákon porušený bol.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že áno, ale že tie peniaze mohli byť použité na prekrytie z RF. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že áno, ale muselo by byť na to uznesenie.  
P. Ing. Jaroslav Bača povedal, že už dávno museli prijať také uznesenie, že môžu v rámci roka použiť 
financie na vyrytie časového nesúladu a to je ale aj priamo v zákone. 
P. Mgr. Anna Racková povedala, že áno, to je zákon a na to nemusí byť uznesenie.  
 
Starostka ešte raz poďakovala za diskusiu.  
 
 
 
 
Starostka obce     : p. Alžbeta Tuková 
Overovateľ     : p. Jaroslav Bača, Ing. Peter Dinga  
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce  


